[image: image1.jpg]T"A"Gldss.com 4)’7:'7 1% ’%






听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

参考译文：
美新泽西州火车站 发生撞车致1死百伤
Thank you for spending part of your day with us, this last day of September. I`m Carl Azuz for CNN STUDENT NEWS.
欢迎您在9月的最后一天，抽出时间和我们一起度过。我是卡尔·阿祖兹，为您播报CNN学生新闻。
First up, tragedy at a train station. A transit train crowded with people commuting to work crashed yesterday morning in Hoboken, New Jersey.
头条新闻，火车站惨案。昨天上午，新泽西霍博肯车站早高峰发生脱轨事件。
Survivors who were aboard the train said it simply didn`t slow down like it`s supposed when it entered the station. It reportedly slammed into a block that marks the end of the track and then went up in the air inside the terminal apparently causing part of the roof to collapse.
搭乘火车的幸存者表示，车进站之后，并没有按照预期减速。据报道，一辆车厢甚至直接撞到了车站的候车室，导致车站房顶部分坍塌。
Officials say one person who was standing in the platform when the train came in was killed. More than a hundred other people were injured, some of them seriously hurt. Some passengers were able to climb down on their own. Others were trapped until they could be rescued. The train`s engineer is in the hospital. He`s reportedly in stable condition.

工作人员表示，一位站在平台上的乘客，在车进站时，遇难。100多人受伤，其中部分人员伤势严重。一些乘客可以自己爬下列车，而其他人被困在车内，直到获救。火车的工程师已经被送往医院，据报道，其目前情况稳定。

Yesterday wasn`t the first time has crashed at the Hoboken station. The National Transportation Safety Board will be investigating similarities between this incident and one that happened in 2011. For the time being, real service has been suspended at the station, where more than 15,000 people board a train every weekday.

霍博肯车站发生撞击事故，已经不是第一次。美国国家运输安全委员会将会调查此事件和2011年事故的相似之处。 暂时停止该车站的运输服务，而每天一辆火车的客流量为1.5万人次。
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